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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Metus Kristensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

14. august 2019 Tidspunkt: 19.30 – 22.00 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Metus 

Deltagere: 
 
 
Referent:   

Kasper, Karin, Birgit, Jeppe, Kim, Morten, 
Line, René, Aksel, Camilla, Metus 
 
Karin 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.30 Velkommen    Metus 

2 19.35 Valg af referent  Beslutning Metus 

3 19.37 En god historie fra skolen! 
Ref: 
God ”åbning” af vores onsdags-eftermiddag i 
SFO’en, hvor to værksteder kører med 
henholdsvis musik med Dion og sæbekassebil 
med Henrik. Skønt for de voksne at kunne 
fordybe sig med en mindre gruppe børn.  

 Orientering Kasper 

4 19.40 Kort nyt fra ledelsen 
Ref: 
145 børn er startet efter ferien, så det er over 
prognose.  
Busserne kører nu igen. Det var lige en lidt 
svær start.  
Fortsat arbejde med professionelle 
læringsfællesskaber i personalegruppen. Det 
handler om måden at arbejde sammen på i 
teams.  
Alt personale har også været på kursus i 
notat- og journaliseringspligt.  
Aula udskudt til efter efterårsferien.  
 

 Orientering Kasper 
og Karin 

5 19.50 Godkendelse af brug af Grauballe Skole som 
udlånssted og aflevering for Silkeborg 
Bibliotek 
Ref: 
Det kan blive muligt at hente og aflevere 
bøger fra Silkeborg Bibliotek på Grauballe 
Skole. 
Det er vedtaget, at vi siger ja tak til det.  

 Beslutning Kasper 

6 19.55 Kort nyt fra medarbejdere  Orientering Birgit og 
Jeppe 
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Fin og rolig start. Travlt, som der altid er ved 
skolestart. To nye kollegaer er kommet til.  
Den første emneuge er om trafik i september 
måned.  
4 nye elever på skolen, og det virker til, at de 
har haft en god start.  
Der er 12 fagdage på mellemtrinet. Og fortsat 
emnebånd i indskolingen. 
Der bliver brugt ressourcer i år på, at der i en 
del timer er flere voksne i klassen.  
Vi har også en ler-brændeovn på trapperne. 
Det er der mange, der glæder sig til. 
 

7 20.05 Trivselsundersøgelse på Grauballe Skole. 
Foretaget juni 2019 

- Hvad fortæller rapporterne om 
trivslen på Grauballe Skole. 

- Hvad skal vi værne om, som vi lykkes 
godt med 

- Hvor er det relevant at sætte ind 
Jf. vores forretningsorden udpeger vi en 
”Djævelens advokat” til dette punkt for at 
brede drøftelserne ud 
 
Ref: 
Undersøgelsen gennemgået.  
Trivslen på Grauballe Skole ligger som den 
skal, når vi sammenligner med resten af 
kommunen.  
Vi har mange børn, som trives fagligt og 
socialt, og så har vi børn, som ikke trives lige 
så godt. Og det arbejder vi med hele tiden. 
I forhold til kommunen ligger vi i næsten alle 
parametre lidt over.  
Vi lægger mærke til, at eleverne oplever, at de 
kan få hjælp af de voksne i skolen. Vi tænker 
det hænger sammen med den relation og den 
nærhed, som vi vægter i vores værdier. 
Vores børn oplever også, at de andre børn i 
klassen kan lide dem. Det må betyde en 
grundlæggende tryghed i hverdagen for vores 
børn. 
Vi skal stadig være opmærksom på vores 
toiletter, når vi har perioder, hvor der bliver 
for beskidt.  

4 bilag 
medsendes  

Drøftelse  Kasper 
og Karin 

8 20.40 Høringssvar til kommunen ang. budget 2020 
på skoleområdet 
 
Ref: 

6 bilag 
medsendes 

Beslutning Kasper 
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Vi oplever, at politikeren har lyttet til 
høringssvaret fra sidste år, ved at sende 
penge ud decentralt på skolerne.  
Det vil vi gerne anerkende i et høringssvar.  
Kasper sammenskriver bestyrelsens forslag, 
og sender ud til godkendelse. 

9 20.50 Kage 😊   Metus 

10 21.00 Vores arbejdsform i skolebestyrelsen 
fremover.  
Til dette punkt vil vi evaluere på vores 
arbejdsform det sidste år i bestyrelsen ud fra 
denne model: 
Keep - hvad fungerer rigtig godt, som vi skal 
fortsætte med i vores arbejde 
Improve - hvad kan vi forbedre i forhold til de 
ting, vi allerede gør 
Stop - hvad skal vi stoppe med at gøre 
Start - gode ideer til ting vi med fordel kan 
starte på at gøre 
 
Ref: 
Vi udpeger på forhånd, i referatet, hvem der 
er ”djævlens advokat” til et punkt. 
Referatet godkendes løbende på mødet, før 
nyt punkt startes. 
Orientering fra ledelsen; så meget sendes ud 
på forhånd, så punktet bliver mindre på 
aftenen.  
Kan vi få besøg/tage på besøg på andre 
skoler/ institutioner og få inspiration. En 
anden skolebestyrelse, en specialskole, en 
friskole, fab-lab, naturfagscentret. Det sendes 
ud på mail, hvilket besøg vi vil prioritere først.  
Principper revideres i skolebestyrelsen. 2-3 
gange om året, er der plads til at revidere de 
principper, som ”trænger” mest til det.  
Vi spiser kage, mens vi arbejder, så det ikke 
skal have et punkt for sig selv.  
Mere viden om, hvordan det går i klasserne. 
Hvordan vil det kunne lade sig gøre? Punktet 
kunne hedde: ”Hvad har vi særlig 
opmærksomhed på ude i en klasse/klasser for 
tiden.” Hvad kan forældrerepræsentanterne 
fortælle af vigtige ting til skolebestyrelsen.  
Teaser og link til referat lægges ud på 
facebook.  
Fremover starter mødet 19.00 og slutter 
21.30. 

 Drøftelse Metus 
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Skal vi beholde sang? Nogle gange, hvis 
dagsordenen er meget fyldig, sløjfes den.  
Kan vi holde færre møder? Måske tage 1-2 
møder af?  

11 21.35 Godkendelse af forretningsorden for SB og 
fordeling af kontaktperson til de enkelte 
klasser 
 
Ref: Forretningsorden er godkendt. 
 
Repræsentanter: 

0. Aksel 
1. Morten  
2. Line 
3. Rene 
4. Kim  
5. Kim 
6. Camilla 

 

1 bilag 
medsendt 

Beslutning Metus 

12 21.45 Mødedatoer videre frem. Er der bestemte 
uger eller ugedatoer, vi skal styre udenom? 
Ugedage  skal rulle. 

 Drøftelse Alle 

13 21.50 Månedens teaser 
Vi har gennemgået trivselsundersøgelsen, og 
den ser rigtig godt ud. Fire nye elever, som 
har haft en god start.  
Flere voksne i klasserne. 

 Beslutning Alle 

14 21.55 Godkendelse af referat 
 
Ref: Referatet er godkendt.  

 Beslutning Alle 

15 22.00 Tak for i aften ☺    

 


